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Rada Miejska w Kunowie 
Radni-Sesja 

Protokół nr CVI.2024 

 z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 25 stycznia 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 25 stycznia 2024 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:43 tego samego 
dnia. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przed otwarciem posiedzenia sesji 
Rady Miejskiej w Kunowie poinformował, że 21.01.2024 r. zespół śpiewaczy „Kunowianie” 
w 30-stym Świętokrzyskim Konkursie Kolęd i Pastorałek we Włoszczowie zdobyli II -gie 
miejsce w kategorii Zespoły śpiewacze. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 
 Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej pogratulował zespołowi „Kunowianie” 
zajęcia II-go miejsca w 30-stym Świętokrzyskim Konkursie Kolęd i Pastorałek we 
Włoszczowie, a także pozostałych osiągnięć i wręczył przedstawicielom zespołu nagrodę 
ufundowaną przez gminę. Jednocześnie Burmistrz podziękował za trud i wysiłek wkładany 
w funkcjonowanie zespołu i życzył dalszych sukcesów, z których wszyscy są dumni. 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek wraz z Radnymi Rady Miejskiej 
w Kunowie przyłączył się do gratulacji i podziękowań dla zespołu.  
 Członek zespołu „Kunowianie” Paweł Cieślik w imieniu zespołu podziękował za 
otrzymaną nagrodę i poinformował, że podczas  licznych udziałów w Świętokrzyskich 
Konkursach Kolęd i Pastorałek, które odbywają się we Włoszczowie zespół „Kunowianie” 
zajął: 8 razy I miejsce, 5 razy II miejsce, 1 raz III miejsce i 2 razy wyróżnienia.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że 28 stycznia 2024 r. 
odbędzie się 32 Finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, z którego środki zostaną 
przekazane na zakup sprzętu do diagnostyki, monitorowania i rehabilitacji płuc.  
Przewodniczący udzielił głosu opiekunowi dzieci z terenu gminy Kunów, które są 
wolontariuszami Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. 
 Opiekun wolontariuszy Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy Marek Czuba 
podziękował za możliwość przeprowadzenia zbiórki przez wolontariuszy przed sesja Rady 
Miejskiej w Kunowie i poprosił chętne osoby o wsparcie akcji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnej Barbarze 
Domagale, która jest jednocześnie szefem sztabu Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy na 
terenie gminy Kunów. 

Barbara Domagała poinformowała, że Miejsko-Gminna Biblioteka Publiczna w Kunowie 
przystąpiła do udziału w 32. Finale Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. Obecnie w sztabie 
trwają prace organizacyjne związane m. in. z wycinaniem serduszek. Zostało zaplanowane 
spotkanie z funkcjonariuszami policji w związku z zapewnieniem bezpieczeństwa 
wolontariuszom podczas kwestowania. W tym roku zostało przydzielone od sztabu głównego 
45 miejsc na wolontariat z terenu gminy Kunów. Barbara Domagała, na ręce opiekuna 
wolontariuszy, złożyła podziękowania dyrekcji placówek oświatowych z terenu całej gminy 
Kunów za coroczny udział uczniów w akcjach Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. 
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Ponadto Barbara Domagała przedstawiła program 32-go Finału Wielkiej Orkiestry 
Świątecznej Pomocy w gminie Kunów i zachęciła wszystkich do udziału w nim. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do procedowania porządku 
obrad Sesji Rady Miejskiej w Kunowie w tym dniu. 

 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 

Na mocy art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 
z 2023 r. poz. 40, 572, 1463 i 1688) obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za 
pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania sesji są udostępniane w Biuletynie 
Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 radnych. 

Obecni: 
1. Jadwiga Banasik 
2. Katarzyna Banasik 
3. Piotr Bek 
4. Marta Ćwik 
5. Renata Ćwiklińska 
6. Barbara Domagała 
7. Jarosław Jałocha 
8. Teresa Łucka 
9. Marek Mikos 
10. Jolanta Ożdżyńska 
11. Maria Pająk 
12. Piotr Rakoczy 
13. Darek Różalski 
14. Cezary Szwajda 
15. Grzegorz Wanat 

 
Sesję Rady Miejskiej w Kunowie otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr 

Bek, przywitał wszystkich obecnych radnych oraz pozostałych uczestników sesji i stwierdził 
obecność 12 radnych, co stanowiło kworum do podejmowania prawomocnych uchwał.  
 
Lista obecności radnych Rady Miejskiej w Kunowie stanowi załącznik Nr 1 do protokołu,  
Lista obecności zaproszonych gości na sesję Rady Miejskiej w Kunowie stanowi załącznik 
Nr 2 do protokołu,  
Lista obecności sołtysów uczestniczących w sesji stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że porządek obrad 
wraz z materiałami do procedowania został udostępniony radnym na tabletach (w systemie 
e- Sesja) i zapytał czy są pytania lub uwagi do proponowanego porządku obrad. 
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Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 28.12.2023 r. 

4. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kunowie za rok 2023. 

5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kunów na lata 2024 – 2037: 

6. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 
2024 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie realizacji przez Gminę Kunów Programu „Asystent 
osobisty osoby z niepełnosprawnością” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – 
edycja 2024. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie realizacji przez Gminę Kunów Programu „Opieka 
wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2024. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat 
w 2024 roku pobieranych przez uczelnie i placówki doskonalenia dla nauczycieli, form 
i specjalności kształcenia oraz planu podziału środków. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw 
nieruchomości, stanowiących własność Gminy Kunów, z dotychczasowymi 
dzierżawcami w trybie bezprzetargowym 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Powiatowi Ostrowieckiemu 
z przeznaczeniem na realizację zadania w zakresie publicznego transportu zbiorowego 
na obszarze Gminy Kunów. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Ostrowiec 
Świętokrzyski. 

13. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie w okresie 

między sesjami. 

14. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie między 

sesjami. 

15. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przyjęcie 
porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia porządku obrad. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (12) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Banasik, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła 
porządek obrad.  
 
Porządek obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 17.01.2024 r. stanowi załącznik Nr 4 do 
protokołu.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 28.12.2023 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że treść 
przedmiotowego protokołu została udostępniona radnym na tabletach (w systemie e-Sesja) 
i zwrócił się do radnych czy mają pytania lub wnoszą uwagi do treści przedstawionego 
dokumentu.  
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 28.12.2023 r. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 28.12.2023 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Banasik, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła protokół 
z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 28.12.2023 r. 

Oryginał protokołu znajduje się w teczce znak: Nr: Or.0002.3.2023  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

4. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kunowie za rok 2023. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że zgodnie 

z § 102 ust. 1 Statutu Miasta i Gminy w Kunowie Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej 
w Kunowie ma obowiązek złożyć do dnia 30 stycznia każdego roku sprawozdanie 
z działalności Komisji za ubiegły rok. Treść przedmiotowego sprawozdania została 
udostępniona radnym na tabletach (w systemie e-Sesja), celem zapoznania się. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kunowie Jadwigi Banasik o przedstawienie przedmiotowego 
sprawozdania. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kunowie Radna Jadwiga Banasik 
przedstawiła treść procedowanego dokumentu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego sprawozdania.  

  

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował radnym wchodzącym 
w skład Komisji Rewizyjnej za ogół prac wykonanych w 2023 roku. 
 
Kserokopia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kunowie za 
rok 2023 stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kunów na lata 2024 – 2037: 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy 

Danuty Fijas o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek ze względu na nieobecność 

Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu 
i Finansów poprosił Członka Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Darka 
Różalskiego o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Członek Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Darek Różalski przedstawił 
pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie procedowany 

dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kunów na lata 2024 – 2037:.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Banasik, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr CVI.703.2024 o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2024 -2037 stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

6. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 
2024 r. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy 

Danuty Fijas o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Członka Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Budżetu i Finansów Darka Różalskiego o przedstawienie opinii Komisji ws. 
przedmiotowego projektu uchwały.  

Członek Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Darek Różalski przedstawił 
pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie procedowany 
dokument. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2024 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Banasik, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr CVI.704.2024 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Kunów na 2024 rok stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2024 
roku pobieranych przez uczelnie i placówki doskonalenia dla nauczycieli, form 
i specjalności kształcenia oraz planu podziału środków. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Aleksandra Bernaciak przedstawiła 

projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Członka Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Budżetu i Finansów Darka Różalskiego o przedstawienie opinii Komisji ws. 
przedmiotowego projektu uchwały.  

Członek Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Darek Różalski przedstawił 
pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie procedowany 
dokument.  

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2024 
roku pobieranych przez uczelnie i placówki doskonalenia dla nauczycieli, form i specjalności 
kształcenia oraz planu podziału środków. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Banasik, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr CVI.705.2024 w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat w 2024 roku pobieranych przez uczelnie i placówki doskonalenia dla 

nauczycieli, form i specjalności kształcenia oraz planu podziału środków stanowi załącznik Nr 

8 do protokołu.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie realizacji przez Gminę Kunów Programu „Asystent osobisty 
osoby z niepełnosprawnością” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2024. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Kierownik Miejsko- Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kunowie Joanna Potrzeszcz 

przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej Barbarę Domagałę 
o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej 
Barbara Domagała przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu 
uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument.  

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie realizacji przez Gminę Kunów Programu „Asystent osobisty 
osoby z niepełnosprawnością” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2024. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Banasik, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr CVI.706.2024 w sprawie realizacji przez Gminę Kunów 

Programu „Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością” dla Jednostek Samorządu 

Terytorialnego – edycja 2024 stanowi załącznik Nr 9 do protokołu.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie realizacji przez Gminę Kunów Programu „Opieka 
wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2024. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Kierownik Miejsko- Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kunowie Joanna Potrzeszcz 

przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej Barbarę Domagałę 
o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  
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Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej 
Barbara Domagała przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu 
uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnej Barbarze 

Domagale. 

 Radna Barbara Domagała podziękowała Kierownikowi Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Kunowie Joannie Potrzeszcz za przystąpienie do omawianych 

programów, które mają na celu wspieranie i pomoc osobom z niepełnosprawnościami z terenu 

gminy Kunów. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 

i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

 Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej przyłączył się do podziękowań. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że podjęte działanie 

jest bardzo dobrą inicjatywą na rzecz mieszkańców gminy Kunów. 

 Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kunowie Joanna Potrzesz 

dodała, że zapotrzebowanie na środki w celu realizacji programów zawierało wyższą kwotę, 

lecz suma jaką przyznano, określona została przez Urząd Wojewódzki w Kielcach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał czy są jeszcze jakieś pytania 
do przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument.  

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie realizacji przez Gminę Kunów Programu „Opieka 
wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2024. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Banasik, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
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Kserokopia podjętej uchwały Nr CVI.707.2024 w sprawie realizacji przez Gminę Kunów 

Programu „Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2024 

stanowi załącznik Nr 10 do protokołu.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw 
nieruchomości, stanowiących własność Gminy Kunów, z dotychczasowymi dzierżawcami 
w trybie bezprzetargowym. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem Anna Borek przedstawiła projekt procedowanej 

uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renatę Ćwiklińską o przedstawienie 
opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renata 
Ćwiklińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument.  

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw 
nieruchomości, stanowiących własność Gminy Kunów, z dotychczasowymi dzierżawcami 
w trybie bezprzetargowym.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Banasik, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 



 

12 

 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr CVI.708.2024 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów dzierżaw nieruchomości, stanowiących własność Gminy Kunów, 

z dotychczasowymi dzierżawcami w trybie bezprzetargowym stanowi załącznik Nr 11 do 

protokołu.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Powiatowi Ostrowieckiemu 
z przeznaczeniem na realizację zadania w zakresie publicznego transportu zbiorowego na 
obszarze Gminy Kunów. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Inspektor Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Dominika Skrobarczyk 

przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 

i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że w przypadkach, 

w których gmina może dofinansować funkcjonowanie publicznego transportu zbiorowego 
takie środki są zabezpieczane i przekazywane. Cały czas trwają prace związane z 
umożliwieniem zwiększenia kursów, a także dostosowaniem ich rozkładu do potrzeb 
mieszkańców. Dodatkowo Burmistrz nadmienił, że zostało podpisane porozumienie z Gminą 
Ostrowiec Świętokrzyski dotyczące taboru jaki obsługuje kursy na terenie gminy Kunów, który 
jest najnowocześniejszy, jaki posiada Miejski Zakład Komunikacji w Ostrowcu Świętokrzyskim.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Członka Komisji Rozwoju 
Gospodarczego, Budżetu i Finansów Darka Różalskiego o przedstawienie opinii Komisji ws. 
przedmiotowego projektu uchwały.  

Członek Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Darek Różalski przedstawił 
pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował za podejmowaną 
inicjatywę Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi oraz Kierownikowi 
Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosławowi Adamskiemu. 

Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i poddał pod głosowanie procedowany 
dokument.  
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Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Powiatowi Ostrowieckiemu 
z przeznaczeniem na realizację zadania w zakresie publicznego transportu zbiorowego na 
obszarze Gminy Kunów. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Banasik, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr CVI.709.2024 w sprawie udzielenia dotacji celowej Powiatowi 

Ostrowieckiemu z przeznaczeniem na realizację zadania w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego na obszarze Gminy Kunów stanowi załącznik Nr 12 do protokołu.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Ostrowiec 
Świętokrzyski. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski 

przedstawił projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Członka Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Budżetu i Finansów Darka Różalskiego o przedstawienie opinii Komisji ws. 
przedmiotowego projektu uchwały.  

Członek Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Darek Różalski przedstawił 
pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnej Renacie 
Ćwiklińskiej. 
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Radna Renata Ćwiklińska w odniesieniu do zapowiedzi możliwości zawieszenia kursów MZK 
na okres wakacji, zwróciła uwagę, że nie tylko uczniowie korzystają z publicznego transportu 
zbiorowego. 

Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski 
poinformował, że nie jest zawarte w umowie zawieszenir, lecz w przypadku funkcjonowania 
kursów w okresie wakacyjnym będzie konieczność zwiększenia środków na ten cel. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument.  

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Ostrowiec Świętokrzyski.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Banasik, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr CVI.710.2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Ostrowiec Świętokrzyski stanowi załącznik Nr 13 do protokołu.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

13. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie w okresie 
między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że: 

- 29 grudnia uczestniczył w uroczystym oddaniu do użytku przebudowanej drogi na terenie 
przemysłowym w Kunowie, 

- 13 stycznia wziął udział w spotkaniu sprawozdawczym Ochotniczej Straży Pożarnej w Janiku, 

- 22 stycznia uczestniczył w posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej w Kunowie, 
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- 22 stycznia przedstawiciele Rady Miejskiej w Kunowie uczestniczyli w uroczystej akademii 
z okazji Dnia Babci i Dziadka w Publicznej Szkole Podstawowej im. St. Staszica w Nietulisku 
Dużym, 

- 22 stycznia uczestniczył w uroczystej akademii z okazji Dnia Babci i Dziadka w Publicznej 
Szkole Podstawowej w Wymysłowie, 

- 23 stycznia uczestniczył w uroczystości z okazji Dnia Babci i Dziadka w Zespole Szkolno-
Przedszkolnym w Janiku, 

- 24 stycznia uczestniczył w uroczystości z okazji Dnia Babci i Dziadka w Publicznym Przedszkolu 
w Kunowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

14. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie między 
sesjami. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek oddał głos Burmistrzowi Miasta 

i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi.  
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że sprawozdanie 

z działalności Burmistrza w okresie między sesjami zostanie opublikowane na stronie 
internetowej urzędu oraz na jego profilu Facebook i zachęcił do zapoznania się z nim. 
 

Kserokopia sprawozdania Nr Or.0057.1.2024 z działalności Burmistrza Miasta i Gminy 
w Kunowie w okresie między sesjami (od 29.12.2023 r. do 25.01.2024 r.) stanowi załącznik 
Nr 14 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad.  
 

15. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że do dnia sesji nie 

wpłynęła do niego żadna interpelacja. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

16. Wolne wnioski i informacje. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnej Renacie 

Ćwiklińskiej. 
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Radna Renata Ćwiklińska w imieniu mieszkańców Udzicowa zwróciła się o pomoc 
w sprawie budowanych żeremi przez bobry, które pomimo ich usuwania są odbudowywane, 
co powoduje podtapianie gruntów i zabudowań mieszkańców miejscowości.  

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że w przedmiotowym 
zakresie zostanie przekazana informacja do odpowiednich służb w celu podjęcia przez nie 
stosownych działań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnej Teresie Łuckiej. 
Radna Teresa Łucka podziękowała Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kunowie Lechowi 

Łodejowi za wykonanie odcinka drogi w miejscowości Kolonia Piaski. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że do Urzędu Miast 

i Gminy w Kunowie wpłynęło szereg dokumentów- oświadczeń adresowanych do Rady 
Miejskiej w Kunowie od organizacji o nazwie „Urząd Cywilnej i Demokratycznej Kontroli”. 
Przedmiotowe oświadczenia informują, że wszystkie obecnie działające partie polityczne 
działają nielegalnie i bezprawnie pełnią funkcje przedstawicieli narodu polskiego.  
Rada Miejska w Kunowie przyjęła i przeanalizowała przedmiotową dokumentację, która 
została udostępniona na tabletach (w systemie e-Sesja, w zakładce „Informator”). 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie po zajęciu stanowiska przez Radę, zgodnie z §19 
ust. 1 Statutu Miasta i Gminy Kunów , udzieli odpowiedzi na korespondencję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 
 Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że 30 stycznia 2024 roku 
w Kielcach zostanie podpisana umowa, dotycząca otrzymania dofinansowania w kwocie około 
10 000 000 zł na realizację zadania związanego z budową ul. Partyzantów i ul. Ogrodowej 
w Kunowie. Ponadto 29 stycznia 2024 r. zostanie podpisana umowa z wykonawcą na 
wykonanie poszczególnych dróg w miejscowościach Janik- odcinek drogi, ul. Polnej, Nietulisko 
Małe- główna droga przez wieś od mostu na Świślinie przy drodze krajowej do remizy OSP, 
Nietulisko Duże – droga tzw. Promienista, Biechów, Miłkowska Karczma- odcinek drogi tzw. 
Podlesie, prowadzący do ostatnich zabudowań i Boksycka- odcinek drogi od Wymysłowa ul. 
Modrzewiowej do Ostrowca Świętokrzyskiego ul. Nowe Piaski. W najbliższym czasie zostanie 
ogłoszony przetarg na przebudowę remizy OSP w Prawęcinie, w zakresie których są zawarte 
prace związane z całkowitym odrestaurowaniem budynku wraz z garażem dla OSP, 
2 pomieszczeniami służącymi jako świetlica dla mieszkańców oraz podniesienie dachu 
i zaaranżowanie terenu wokół obiektu. 
Następnie zostanie podpisana umowa na wykonanie instalacji fotowoltaicznej na 16-stu 
obiektach użyteczności publicznej tj. szkoły, remizy OSP, świetlice, obiekty wodociągowe 
znajdujące się na terenie gminy Kunów, a w szczególności oczyszczalni ścieków na terenie 
której zostanie wybudowana mini farma fotowoltaiczna z bankami energii, która zaopatrzy 
obiekt w energię elektryczną i wygeneruje oszczędności w kwocie około 1 000 000 zł rocznie.  
Burmistrz dodał, że obecne działania jakie są podejmowane, mają na celu znaczne obniżenie 
kosztów wynikających ze zużycia energii elektrycznej, które obecnie wynoszą około 
2 500 000 zł rocznie. Ponadto, Burmistrz nadmienił, że w przypadku możliwości 
wybudowania takiej instalacji fotowoltaicznej, która pozwalała by na całkowite zaopatrzenie 
obiektów w energię elektryczną były by podejmowane takie działania, lecz zgodnie 
z obowiązującymi przepisami prawa nie ma takiej możliwości. 
Dodatkowo Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że w najbliższym 
czasie zostanie zakończona procedura związana z odbiorem 18 mieszkań socjalnych, 
wybudowanych w Nietulisku Dużym oraz trwają końcowe prace związane 
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z termomodernizacją budynku Urzędu Miasta i Gminy w Kunowie wraz z montażem instalacji 
fotowoltaicznej o mocy 40 kW i wymianą kotła c.o. na gazowy, w ramach którego została 
wykonana także termomodernizacja budynku OSP w Nietulisku Dużym i dobudowano garaż 
dla potrzeb OSP, na które Gmina Kunów uzyskała dofinansowanie z Polskiego Ładu w kwocie 
4 000 000 zł. Została wykonana droga w miejscowości Miłkowska Karczma- odcinek około 
1 km, której koszt wyniósł około 2 000 000 zł i w miejscowości Chocimów- odcinek 
prowadzący do Baby Jagny. 
 Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że nawiązał kontakt 
z przedsiębiorstwem, które przekaże stowarzyszeniu nowe ubranka dla dzieci w wieku 
szkolnym, a także młodszym w wieku 2-3 lata o wartości 150 000 zł, które będą rozdawane 
za darmo dla dzieci z terenu gminy Kunów w budynku Urzędu Miasta i Gminy w Kunowie 
w pomieszczeniu po byłym sklepie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał czy są jeszcze chętni do 
zabrania głosu w tym punkcie. 

Brak zgłoszeń. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad.  

 

17. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zamknął obrady sto szóstej sesji Rady 
Miejskiej w Kunowie i podziękował wszystkim za udział w niej.  

Płyta CD z nagraniem obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie w dniu 25.01.2024 r. stanowi 

załącznik Nr 15 do protokołu.  

 
Transmisja z obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie jest dostępna pod linkiem:  
https://kunow.esesja.pl/transmisja/45231/sesja-rady-miejskiej-w-dniu-25-stycznia-2024-
r.htm  

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Kunowie  

Piotr Bek  

 

Przygotował(a): Marta Jagiełło 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
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